
Za téma svojí práce jsem si zvolila otázku formování novozákonního kánonu, otázku úzce spjatou s
oddělením církve od synagogy. Jde o průzkum fenoménu, který má význam pro teologické pochopení
církve a kulturní vymezení vztahu mezi synagogou a církví. Problematiku jsem se rozhodla řešit z
hlediska vzniku křesťanské bible, která obsahuje Starý a Nový Zákon. 
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